
آگهى مناقصه عمومى يك مرحله اى

شهردارى اسلامشهر  در نظر دارد به استناد بودجه سال 1403 مصوب شوراى محترم اسلامى شهر  نسبت به واگذارى 
پروژه ذيل از طريق  برگزارى  مناقصه عمومى اقدام نمايد . بدينوسيله از شركت هاى پيمانكارى واجد شرايط دعوت 
  www.setadiran.ir مى گردد ، جهت دريافت اسناد مناقصه از طريق سامانه تداركات الكترونيكى دولت به آدرس

اقدام و جهت كسب اطلاعات بيشتر با شماره 02156363090 تماس حاصل نمايند. 

نوبت  اول

محسن حميدى - شهردار اسلامشهر

1- مشخصات موضوع  مناقصه عمومى:

2-  به پيشنهادات مشروط ،مخدوش ،فاقد سپرده و پيشنهاداتى كه پس از 
مهلت اعلام شده ارائه شوند ترتيب اثر داده نخواهد شد. 

3-  برندگان اول و دوم مناقصـه  عمومى هرگاه حاضر بـه انعقاد  قرارداد 
نشوند ، سپرده آنان به ترتيب به نفع شهردارى ضبط خواهد شد.

4- بديهى اسـت كليه فرآيند برگزارى مناقصـه ، الكترونيكى و از طريق 
سامانه تداركات الكترونيكى دولت مى باشد .

5-  ساير شرايط در اسناد مناقصه عمومى درج گرديده است .
6- چاپ اول : 1403/02/27 

7- چاپ دوم: 1403/03/03  
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يك متقاضي مجوز دامپروري در گفت وگو با »جوان«:

حرايم بهداشتي مانع پيش روي متقاضيان 
مجوز دامپروري است

يك متقاضي مجوز دامپروري معتقد است: كساني كه مي خواهند 
براي حوزه دامپروري مجوز بگيرند يا مجوزشان را تمديد كنند، بايد 
از چندين سازمان و اداره استعلام بگيرند و روند طولاني و پيچيده اي 
را طي كنند. اين شرايط اصلًا به نفع كشور نيست و توليدكنندگان 
را از كار تولي�دي و فعالي�ت در حوزه هاي مولد منص�رف مي كند. 
تنها چيزي كه به عنوان يكي از فعالان ح�وزه دامپروري مي توانم 
بگويم اين اس�ت كه موضوع حرايم ب�راي بس�ياري از متقاضيان 
مشكل ساز شده است و بايد در راستاي حل اين مشكل گام برداريم. 

        
ش��واهد حاكي از آن اس��ت كه موضوع حرايم به جاي اينكه مشكلی 
حل كند، خودش تبديل به مش��كل و مانعی ب��راي فعاليت دامداران 
شده است. كارشناسان بر اين عقيده اند كه هر جا روند مجوزگيري را 
سخت كرده ايم، بستر براي سوءاستفاده نيز مهيا شده است، به طوري 
كه امضاهاي طلايي بروز مي كند و زمينه براي دريافت ساده مجوزها 

از بين مي رود. 
طي سال هاي اخير مقام معظم رهبري تأكيد بسياري بر لزوم رونق توليد 
در كشور دارند. دولت نيز نگاه ويژه اي به اين حوزه دارد. در همين راستا، 
تسهيل صدور مجوزها در دس��تور كار قرار گرفت، اما با وجود اقدامات 
صورت گرفته، همچنان برخي موانع بر سر راه متقاضيان مجوزها وجود 
دارد. در اين زمينه مي توانيم به غولي به نام حرايم بهداشتي دامپروري 

اشاره كنيم كه براي متقاضيان مشكل ساز شده است. 
حرايم بهداشتي دامپروري با هدف تأمين سلامت دام و مردم از سوی 
سازمان نظام پزشكي مطرح شده اند، اما به زعم فعالان حوزه دامپروري 
و كارشناسان اين حرايم بيش��تر از اينكه تأمين كننده سلامت جامعه 
باشند، به مانعي براي گرفتن مجوز تبديل شده اند. به زعم دامداران، اگر 
قرار باشد هر دامپروري 500متر با دامپروري ديگر فاصله داشته باشد، 
بايد تمام سطح كشور براي دامپروري مورد استفاده قرار گيرد. از سوي 

ديگر، بسياري از متقاضيان موفق به دريافت مجوز نمي شوند. 
علي حقگو، يكي از متقاضيان دريافت مجوز دامپروري در گفت وگو با 
»جوان«در مورد حرايم بهداشتي و مشكلاتي كه براي دامداران به وجود 
آورده اس��ت، تصريح كرد: همين قدر مي توانم بگويم كه روند دريافت 
مجوز براي دامپروري آس��ان نيس��ت. به ويژه قواعد مربوط به حرايم 

بهداشتي دامپروري بسيار مشكل ساز شده اند. 
وي ادامه داد: قبلًا مجوز دامپروري داشتم و چندين سال است در اين 
حوزه فعال هستم، مجوزم باطل شده اس��ت و بايد براي گرفتن مجوز 
اقدام كنم. آن طور كه از همكاران شنيده ام، مي دانم كه موضوع حرايم 

برايم مشكل ساز خواهد شد. 
اين متقاضي مجوز خاطرنشان كرد: بسياري از اطرافيانم را مي بينم كه 
به خاطر موضوع حرايم بهداشتي دامپروري با مشكل مواجه شده اند و 
مجوزشان تمديد نمي شود. به دليل قواعد مربوط به حرايم بسياري از 

افراد از گرفتن مجوز بازمانده اند. 
حقگو گفت: بايد تا جايی كه امكان دارد، شرايط فعاليت در حوزه هاي 
مولد مانند دامپروري تسهيل ش��ود. اين به نفع كشور است. هر چقدر 

جوانان در اين حوزه ها فعال شوند، بهتر است. 
وي ادامه داد: سختگيري هاي بي مورد مانند قانون حرايم كه به مانعي 
براي فعاليت قانوني افراد در حوزه دامپروري تبديل شده است، باعث 
مي شود سرمايه ها به بخش هايي مانند طلا، سكه و ارز سوق داده شود. 
اين متقاضي مجوز خاطرنشان كرد: وقتي راه را براي فعاليت قانوني افراد 
ببنديم، صددرصد بستر براي فعاليت هاي زيرزميني فراهم مي شود. بايد 
زمينه ورود متقاضيان به حوزه دامپروري را تسهيل كنيم. تنها در اين 

صورت است كه مردم در اقتصاد مشاركت خواهند داشت. 
حقگو گفت: در شرايط فعلي توليد با مشكلات عديده اي روبه رو است 
و توليدكنندگان با مس��ائل مختلف دس��ت و پنجه ن��رم مي كنند. در 
اين وضعيت، م��واردي همچون حرايم نيز به مش��كلات فعالان حوزه 

دامپروري اضافه شده اند. 
وي ادامه داد: كاغذبازي ه��ا و روند طولاني گرفتن مج��وز براي همه 
مشكل ساز شده است. كارهايي در راستاي تسهيل شرايط انجام شده كه 
اثرگذار هم بوده است، اما هنوز برخي مسائل مانند حرايم وجود دارند. 
اين متقاضي مجوز خاطرنشان كرد: كساني كه مي خواهند براي حوزه 
دامپروري مجوز بگيرند يا مجوزش��ان را تمديد كنند، بايد از چندين 
سازمان و اداره استعلام بگيرند و روند طولاني و پيچيده اي را طي كنند. 
اين شرايط اصلًا به نفع كشور نيست و توليدكنندگان را از كار توليدي و 

فعاليت در حوزه هاي مولد منصرف مي كند. 
حقگو در پايان تأكيد كرد: تنها چيزي كه به عنوان يكي از فعالان حوزه 
دامپروري مي توانم بگويم اين اس��ت كه موضوع حرايم براي بسياري 
از متقاضيان مشكل ساز شده اس��ت و بايد در راستاي حل اين مشكل 

گام برداريم. 

بهناز  قاسمی 88523060سرويس  اقتصاد ي4
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در گفت وگو با »جوان«:

 دولت مانع اقدامات سليقه اي 
در قبال شركت هاي دانش بنيان شود

كميسيون برنامه، بودجه و محاسبات مجلس با اشاره به استنكاف 
برخ�ي دس�تگاه ها جهت هم�كاري ب�ا ش�ركت هاي دانش بنيان 
مي گوي�د: دول�ت بايد ب�ه اين مس�ئله ورود كن�د و مان�ع برخي 
اقدامات س�ليقه اي ش�ود، البته ما بر اس�اس قانون جهش توليد 
دانش بني�ان مش�وق هايي را براي دس�تگاه ها جهت هم�كاري با 
شركت هاي دانش بنيان در نظر گرفته ايم كه بايد مدنظر قرار گيرد. 

       
جبار كوچكي نژاد، عضو كميسيون برنامه، بودجه و محاسبات مجلس در 
گفت وگو با »جوان« با اش��اره به نقش ش��ركت هاي دانش بنيان و اقتصاد 
دانش بنيان در مشاركت مردم در اقتصاد بيان كرد: بايد در راستاي تحقق 
شعار سال به اقتصاد دانش بنيان توجه ويژه و كليدي داشت، به نحوي كه 
اين تجربه موفق مردمي سازي در اقتصاد با محوريت رشد اقتصادي و جهش 
توليد بايد در ديگر صنايع نيز ادامه يابد. اين نماينده مجلس شوراي اسلامي 
تأكيد كرد: مردمي ترين بخش اقتصاد ايران، همين شركت هاي دانش بنيان 
و بخش اقتصاد دانش بنيان اس��ت، بنابراين بايد براي تداوم اين مسير نيز 
توان و سرمايه مردم در جهت افزايش سهم اقتصاد دانش بنيان در اقتصاد 
كشور و حركت به سمت دانش بنيان ش��دن صنايع بزرگ كشور و اقتصاد 
ملي مورد اس��تفاده قرار گيرد.  عضو كميسيون برنامه، بودجه و محاسبات 
مجلس شوراي اس��لامي با بيان اينكه بايد براي تحقق صنايع دانش بنيان 
با كمك بخش مردمي و نخبه اقتص��اد، اقدامات كليدي نيز صورت پذيرد، 
بيان كرد: بستر اصلي دانش بنيان شدن صنايع بزرگ كشور نيز با محوريت 
بومي سازي تجهيزات، فناوري ها و فرايند هاي توليد ذيل سازوكار توليد بار 
اول با سرعت هر چه بيشتر ادامه يافته كه در اين بخش صنعت نفت و گاز 
پيشتاز بوده و توانسته است بيشترين همكاري را با معاونت علمي، فناوري و 
اقتصاد دانش بنيان رياست جمهوري در زمينه عقد قراردادهاي توليد بار اول 
بين صنعت نفت و گاز با شركت هاي دانش بنيان داشته باشد، بنابراين لازم 
است در اين مسير بسيار بيشتر از قبل و با ورود بيشتر صنايع، نهضت توليد بار 
اول با جديت بيشتر و حمايت بيشتر تداوم يابد. كوچكي نژاد با بيان اينكه به 
واقع فعاليت شركت هاي دانش بنيان فعاليت مؤثري بوده است و بايد استمرار 
پيدا كند، گفت: توسعه اقتصاد دانش بنيان بايد به درستي مدنظر قرار گيرد 
چراكه اين شركت ها به درستي مي توانند مسيرهاي تحريمي عليه ايران را 
دور بزنند و نقش مهمي در اقتصاد پيش رو ايفا كنند. اين نماينده مجلس 
شوراي اسلامي ادامه داد: ما بايد به واسطه فعاليت شركت هاي دانش بنيان 
محصولات بومي توليد و در اين محصولات از فناوري روز دنيا نيز استفاده 
كنيم.  وي با بيان اينكه شركت هاي دانش بنيان حول محور تفكر نخبگان و 
دانشگاهيان قرار دارد، بيان كرد: ما بايد از ايده هاي نخبگان و برنامه هاي آنها 
در زمينه توليد محصولات به درستي استفاده كنيم تا به نوعي مانع خروج 
اين سرمايه هاي اجتماعي از كشور شويم و توسعه اقتصاد دانش بنيان دقيقاً 
به همين مفهوم اس��ت كه نخبگان فضاي كاري مناس��ب و در جهت رشد 
اقتصاد داشته باشند، از اين رو توسعه اقتصاد دانش بنيان به معناي مشاركت 
مستقيم نخبگان مردم در توسعه و رشد اقتصادي و خلق ارزش بيشتر در 
اقتصاد خواهد بود. عضو كميسيون برنامه، بودجه و محاسبات مجلس شوراي 
اسلامي با بيان اينكه محصولات ش��ركت هاي دانش بنيان معمولاً قيمت 
كمتري دارند و به واقع محصولات باكيفيت تري نيز هستند، تأكيد كرد: ما 
بايد از فعاليت هاي دانش بنياني در كشور به درستي حمايت كنيم چراكه 
اقتصاد دانش بنيان مي تواند در مردم س��ازي اقتصاد و همچنين مشاركت 

مردم در اقتصاد گام مؤثري بردارد.

هزينه ب�الاي حمل و نق�ل فرآورده هاي نفتي 
از طريق جاده مدت هاس�ت به چالشی مهم و 
به افزاي�ش بار مالي و ناكارآم�دي در زنجيره 
تأمين منجر شده است. جايگزيني حمل ونقل 
ج�اده اي با خط�وط لوله، راه حل�ي راهبردي 
براي كاهش هزينه ها، بهينه سازي تخصيص 
منابع كش�ور و افزايش كارايي كل�ي توزيع 
فرآورده هاي نفتي ارائ�ه مي دهد. اين تغيير 
به س�مت خطوط لوله براي ايجاد خطوط لوله 
جديد انتقال و فراهم كردن زيرس�اخت هاي 
جانب�ي آن موج�ب ش�ده اس�ت انتق�ال 
فرآورده هاي نفتي و نفت خام نيز با اين خطوط 
لوله جديد اتفاق بيفتد. استفاده از خطوط لوله 
براي حمل و نقل فرآورده هاي نفتي، بخش قابل 
توجهي از ناوگان كش�ور را كه قب�لًا از طريق 
كاميون هاي تانك�ردار انتق�ال فرآورده هاي 
نفتي اش�غال ش�ده ب�ود، آزاد مي كن�د. اين 
موضوع ع�لاوه بر كاه�ش مص�رف گازوئيل 
براي مصارف روزان�ه و تكرارش�ونده انتقال 
فرآورده هاي نفت�ي از محل تولي�د تا مقصد 
مصرفي آن، ام�كان هدايت مج�دد منابع به 
سمت ديگر نيازهاي حياتي حمل و نقل كشور 
و همچنين بهبود كارايي سيستم حمل و نقل 
كشور را فراهم مي كند. علاوه بر اين، خطوط 
لوله امكان انتقال ثابت و ب�دون وقفه روزانه 
را فراهم مي كند كه ب�ا توجه به جريان مداوم 
مص�رف فرآورده هاي نفتي، اين زيرس�اخت 
كاربردي نيز خواهد بود و عرضه ثابت به مناطق 
مختلف كشور را تضمين مي كند، اين قابليت 
اطمين�ان افزاي�ش می يابد، به ثبات بيش�تر 
در زنجيره تأمي�ن كمك مي كن�د و ظرفيت 
كمبود يا نوس�انات قيمت را كاهش مي دهد. 

       
جواد اوجي، وزير نفت روز چهارشنبه در حاشيه 
جلس��ه هيئت دولت به س��ه طرح مهم نفتي در 
مجموع هزاركيلومتر اش��اره كرد كه يكی از آنها 
خط لول��ه ۲۲۲ كيلومتري انتق��ال فراورده هاي 
نفتي از تبريز به اروميه اس��ت. به گفته وزير نفت 
روزانه ۱۶ تا ۱۷ هزار نفتكش جاده پيما در كشور 
براي انتق��ال فراورده هاي نفتي ت��ردد مي كنند. 
مزيت بهره برداري از خطوط انتقال فراورده هاي 
نفتي، كاهش تردد نفتكش ها، كاهش تصادفات 

جاده اي، بهب��ود كيفيت ش��اخص آلودگي هوا، 
كاهش هزينه هاي سوخت نفتكش ها و استهلاك 

جاده هاست.
حمل و نقل جاده  اي فرآورده ه��اي نفتي داراي 
محدوديت ه��اي ذاتي از نظر هزين��ه، كارايي و 
اثرات زيس��ت محيطي اس��ت. مصرف سوخت 
بالاي كاميون ها، نيروي انساني قابل توجه مورد 
نياز براي عمليات و احتمال تصادفات و نش��ت 
مواد به هزينه كلي حمل و نقل كمك و خطراتي 
را هم براي محيط زيس��ت و هم ب��راي ايمني 
عمومي ايجاد مي كند. از س��وي ديگر، خطوط 
لوله، زيرساختي مقرون به صرفه و كارآمد براي 
حمل و نقل مقادير زيادي فرآورده هاي نفتي در 
مسافت هاي طولاني است. آنها به نيروي انساني 
بس��يار كمتري نياز دارند، مصرف سوختي نيز 
ندارند و موجب كاهش مصرف گازوئيل در كشور 
مي ش��وند و همچنين خطر تصادفات و نش��ت 
فرآورد ه هاي نفتي نيز به حداقل مي رس��د و به 

طور كامل احتمال آن كاهش مي يابد. 
تمرك��ز دولت بر گس��ترش خطوط لول��ه براي 
حمل و نقل نفت و همچني��ن فرآورده هاي نفتي 
نيز نقش مهمي در تس��هيل عمليات صادرات و 
كاهش هزينه هاي مرتبط با صادرات فرآورده هاي 
نفتي ايفا مي كند. با ايجاد خطوط لوله  اي كه مراكز 
اصلي توليد و نقاط نزديك تر به كشور صادركننده 
را به هم متصل مي كند، دولت مي تواند حمل و نقل 
فرآورده هاي نفتي را ساده كند و در نتيجه علاوه بر 
به حداقل رسيدن تأخيرها، هزينه هاي حمل و نقل 
مربوط به ص��ادرات نفت ي��ا فرآورده هاي نفتي 

را نيز كاهش دهد. اين رويك��رد بهينه، موجب 
بهبود كارايي و كاهش هزينه و در نهايت افزايش 
رقابت پذيري ايران در بازارهاي صادراتي موجود 
براي فرآورده ه��اي نفتي اي��ران در بازار جهاني 
خواهد شد كه مس��تقيماً به مزيت ها و ظرفيت 
صادرات فرآورده هاي نفتي كشور خواهد افزود. 

اخيراً نيز خط لوله انتق��ال نفت خام براي حمل 
نفت خام از منطقه گوره به منطقه جاسك فراهم 
ش��ده كه اين ابتكار براي ايجاد ظرفيت انتقال 
يك ميليون بش��كه نفت خ��ام در روز از طريق 
خطوط لوله در بخش جنوب��ي حدفاصل گوره 
تا جاس��ك، با اهداف راهبردي آن براي افزايش 
ظرفيت صادرات نفت خام و تنوع بخش��يدن به 
آن همسو است. اين رويكرد در جهت گسترش 
انتقال كارآم��د و ايمن نفت خام ب��ه پايانه هاي 
صادراتي و همچنين تضميني براي ايجاد نقاط 
جديد صادراتي و تنوع بخش��يدن به پايانه هاي 
صادراتي كشور در حوزه نفت خام است كه اين 
تنوع، موقعي��ت ايران را به عن��وان صادركننده 
عمده نفت خام تقويت مي كند و مقاومت آن را در 

برابر فشارهاي خارجي افزايش مي دهد.
   كاهش هزينه و افزاي�ش امنيت انتقال 

فرآورده هاي نفتي
حس��ين حيدريان، كارش��ناس انرژي در مورد 
اهميت تكيه بر خطوط انتقال فرآورده هاي نفتي 
به جاي حمل و نقل جاده اي اين محصولات مهم 
به »جوان« مي گويد: يكي از مشكلات بزرگ در 
زمينه مصرف فرآورده هاي نفتي، بحث مربوط به 
انتقال آنها با كاميون بوده است كه نه تنها هزينه 

بالايي دارد، بلكه موجب ش��ده است بخشي از 
ناوگان كشور نيز به اين وسيله اشغال و سوخت 
بالايي مصرف  ش��ود. با توجه به نياز هميشگي 
مناطق مختلف كشور به فرآورده هاي نفتي، به 
جاي حمل با تانكر، راهكار بهينه ايجاد و ساخت 

خطوط لوله انتقال فرآورده هاي نفتي است. 
وي مي افزايد: وابس��تگي شديد به كاميون هاي 
تانكر نه تنها ناوگان كش��ور را تحت فش��ار قرار 
مي دهد و مقادير قابل توجهي س��وخت مصرف 
مي كن��د، بلكه خط��رات ايمن��ي و نگراني هاي 
زيس��ت محيطي را نيز به هم��راه دارد. در پرتو 
اين چالش ه��ا، تغيير به س��مت خط��وط لوله 
ب��راي حمل و نقل فرآورده هاي نفت��ي به عنوان 
راه حل مناس��ب براي افزاي��ش كارايي، كاهش 
هزينه ها و ترويج شيوه هاي پايدار در حمل و نقل 
فرآورده هاي نفتي ظاهر مي شود. محدوديت هاي 
حمل و نقل ج��اده  اي ب��راي فرآورده هاي نفتي 
چندوجهي است؛ از مصرف سوخت بالا و نياز به 
نيروي انس��اني گرفته تا خطرات ايمني و اثرات 
زيس��ت محيطي. وابس��تگي به كاميون ها براي 
حمل فرآورده ه��اي نفتي نه تنه��ا هزينه هاي 
قابل توجهي را متحمل مي شود، بلكه چالش هاي 
لجس��تيكي و نگراني هاي ايمني در طول مسير 

حمل و نقل را نيز به همراه دارد. 
اين كارش��ناس ان��رژي با اش��اره ب��ه اهميت 
خط��وط لول��ه در انتق��ال فرآورده ه��اي نفتي 
تصريح مي كن��د: در مقابل، خط��وط لوله يك 
جايگزين مقرون به صرفه تر، كارآمدتر و سازگار 
با محيط زيس��ت براي حمل و نقل حجم زيادي 
از فرآورده هاي نفتي در مس��افت هاي طولاني 
است. خطوط لوله با به حداقل رس��اندن نياز به 
نيروي انساني و كاهش مصرف سوخت راه حلي 
پايدار ارائه مي دهد كه استفاده از منابع را بهينه 
مي كند و ايمني عمليات��ي را افزايش مي دهد. 
انتق��ال از حمل ونقل جاده اي ب��ه خطوط لوله 
براي فرآورده هاي نفتي نشان دهنده تغيير الگو 
به سمت افزايش كارايي، كاهش هزينه و امنيت 
عملياتي اس��ت. خطوط لوله وسيله  اي مستمر 
و قابل اعتماد ب��راي حمل و نق��ل فرآورده هاي 
نفتي، تضمين عرضه ثابت ب��ه مناطق مختلف 
كشور و به حداقل رساندن اختلالات در زنجيره 

تأمين است. 

 »جوان« كاهش هزينه و افزايش كارايي انتقال فرآورده هاي نفتي 
با خطوط لوله را بررسي مي كند 

۱۶ هزار تانكر نفت لوله مي شود
سيدعلي موسوي
      گزارش يك

وزير امور اقتصاد     خبر
و دارايي تصريح 
كرد كه اتفاقات اخي�ر در ميان طلافروش ها، 

اعتراض صنفي است. 
به گزارش »جوان« به نقل از صداوس��يما، احسان 
خاندوزي، وزير امور اقتص��اد و دارايي پيش از ظهر 
ديروز در حاشيه جلسه هيئت دولت با حضور در جمع 
خبرنگاران اظهار كرد: آيين نامه رفع تعهدات ارزي 
صادركنندگان در سال۱۴0۳ نيازمند اصلاحاتي بود 
كه با پيشنهاد بانك مركزي در كميسيون اقتصادي 
دولت مطرح شده بود و امروز)ديروز( نيز در صحن 
هيئت وزيران اصلاح آيين نامه چگونگي رفع تعهدات 
ارزي صادركنندگان مورد تصويب نهايي قرار گرفت، 
به اين صورت كه ضمن تداوم سياست پيمان سپاري 
ارزي صادركنن��دگان در س��ال۱۴0۳ در مواردي 
كه صادركنندگان كشور نيازمند برخي اصلاحات 
بودند، اصلاحات صورت گرفت. خاندوزي در تشريح 
دستاورد هاي س��فر به عربس��تان هم اظهار كرد: با 
توجه به اينكه بين دو كش��ور، هش��ت سال توقف 
روابط اقتصادي وجود داش��ت، از سر گرفتن روابط 
ديپلماتيك با عربستان س��عودي در س��ال گذشته 
انجام شد، اما پيونددادن روابط اقتصادي و تجاري دو 

كشور زمانبر بود كه اولين هيئت تجاري عربستان در 
اكسپوي۲0۲۴ تهران شركت كرد. وي افزود: من هم 
در مذاكره با طرف سعودي، پنج پيشنهاد مشخص از 
جمله افزايش سطح تبادلات تجاري بين دو كشور، 
تسهيل رفت وآمد تجار ايراني و سعودي به كشور هاي 
يكديگر و سرمايه گذاري ش��ركت هاي دو كشور در 
كشور مقابل را مطرح كردم كه مورد موافقت همتاي 
س��عودي قرار گرفت. دو مجموعه از طرفين ايران 
و عربستان موظف ش��دند توافق هاي انجام شده در 
رياض را پيگيري كنند و گزارش پيشرفت كار را هر 
شش ماه به دو طرف خواهند داد. خاندوزي با اشاره 
به حواشي توافق مالياتي سازمان امور مالياتي و تجار 
صنعت طلا گفت: ابتدا به نظر مي رس��يد اعتراض 
صنف طلا و جواهر در حوزه مقررات مالياتي است، 
اما خود اعضاي صنف طلا و جواهر معتقدند يكي از 
آيين نامه هاي قاچاق كالا كه ذيل سامانه جامع تجارت 
رصد مي شود، براي هم صنفي ها ی شان مشكلاتي را 
به وجود آورده است كه با دستور ويژه رئيس جمهور، 
وزارت صمت پيگيري كرد و اطلاعيه اي منتشر شد 
كه به نظر مي رسد مواردي كه براي اين صنف موجب 
زحمت و فشار شده بود، ضمن رعايت قطعي قانون، 

براي صنف حل وفصل كنند. 

خاندوزي:اعتصابطلافروشها
اعتراضصنفياست


